
Κόκκινο χάλι στο Καζίνο Πάρνηθας στρώνουν ο δήμαρχος Αμαρουσίου Θ.

Αμπατζόγλου και ο αρμόδιος αντιδήμαρχος Κ. Ρώτας*

Εγκρίθηκε στο δημοτικό συμβούλιο της 27-11-2024, μόνο με τις ψήφους της παράταξης

Αμπατζόγλου, το ρυμοτομικό σχέδιο του υπολοίπου της περιοχής Δηλαβέρη της Αγ.

Φιλοθέης Αμαρουσίου. Πρόκειται για μια έκταση 120 στρεμμάτων εκτός σχεδίου που

είναι δίπλα στο οικόπεδο 50 στρεμμάτων που θέλουν να μεταφερθεί το καζίνο της

Πάρνηθας.

Η μελέτη της ένταξης της περιοχής έγινε από τον «επενδυτή» σύμφωνα και με το

προεδρικό διάταγμα που εκδόθηκε το Μάρτη του 2023 και με το οποίο εγκρίθηκε το

Ειδικό Πολεοδομικό Σχέδιο για την ανέγερση του καζίνο. Το ΠΔ έχει προσβληθεί από

κατοίκους και φορείς της πόλης και το Δήμο Χαλανδρίου και αναμένεται η απόφαση του

ΣτΕ σε σύντομο χρονικό διάστημα.

Η απόφαση πάρθηκε παρά την αντίδραση σύσσωμης της μειοψηφίας του ΔΣ, αλλά

και της Συντονιστικής Επιτροπής Αγώνα κατά της μετεγκατάστασης του καζίνο
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της Πάρνηθας στο Μαρούσι, που παρενέβη στο δημοτικό συμβούλιο, και πρότειναν

αναβολή του θέματος τουλάχιστον μέχρι τη δημοσίευση της απόφασης από το ΣτΕ.

Η διοίκηση Αμπατζόγλου, προσποιούμενη τάχα το ενδιαφέρον της για την εξυπηρέτηση

των συμφερόντων τακτοποίηση των ιδιοκτητών που είναι στην εντασσόμενη περιοχή,

αλλά και την εισφορά σε χρήμα που θα εισπράξει από τις παρακείμενες ιδιοκτησίες,

αποκάλυψε για μια ακόμα φορά τη στήριξη και τις διευκολύνσεις που παρέχει στα

μεγάλα οικονομικά συμφέροντα που είναι πίσω από τη μεταφορά του καζίνο.

Παρέλειψε να πει ότι προχώρησε σε αυτή την ενέργεια γιατί η

έγκριση που έδωσε αποτελεί, μεταξύ άλλων, προϋπόθεση για

την έκδοση της οικοδομικής άδειας κατασκευής του καζίνο.

Αν πράγματι ενδιαφέρονταν για την τακτοποίηση της περιοχής, θα το είχαν κάνει ήδη

από το 2017, όταν εγκρίθηκε τελεσίδικα από το ΣτΕ η έγκριση του σχεδίου ολόκληρης

της περιοχής Δηλαβέρη. Δεν το έκανε τότε η διοίκηση Πατούλη, αλλά και αργότερα η

διοίκηση Αμπατζόγλου, γιατί ήδη είχαν ξεκινήσει από εκείνη την εποχή οι συζητήσεις για

τη μεταφορά του καζίνο και δεν ήθελαν να τους χαλάσουν τα σχέδια.

Η διοίκηση Αμπατζόγλου παρά τις υποκριτικές της κορώνες για το δήθεν ενδιαφέρον της

για την πόλη θα μείνει στη συνείδηση των κατοίκων σαν εκείνη η διοίκηση που με τις

πράξεις και τις παραλείψεις της επέτρεψε:

● Να νομιμοποιήσει στη συνείδηση των πολιτών τον τζόγο σαν τρόπο ζωής και

ψυχαγωγίας
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● Να επιδεινώσει ακόμα περισσότερο τις αφόρητες κυκλοφοριακές συνθήκες

και την αέρια ρύπανση στην Κηφισίας

● Να επιδεινώσει τη ζωή χιλιάδων κατοίκων μιας περιοχής αμιγούς κατοικίας

που γειτνιάζει με το καζίνο

● Να αποστερήσει έναν ακόμα αδόμητο χώρο 50 στρεμμάτων από μια πόλη

που με βάση τις δηλώσεις της ίδιας έχει έλλειμμα 850 στρεμμάτων σε

κοινόχρηστους και κοινωφελείς χώρους

Ο αγώνας για τη ματαίωση της μεταφοράς του καζίνο της Πάρνηθας στο Μαρούσι θα

συνεχιστεί μέχρι την τελική του δικαίωση. Οι κάτοικοι έχουν πια τη γνώση και την

εμπειρία των τελευταίων τριάντα χρόνων για να μην πιστεύουν τα παραμύθια της δήθεν

βιώσιμης ανάπτυξης της πόλης.

Γνωρίζουν ότι τους μόνους που εξυπηρετούν αυτές οι πολιτικές είναι η κερδοσκοπία των

μεγάλων οικονομικών συμφερόντων που, εκτός από το καζίνο, αυτή τη στιγμή χτίζουν

σε μια ήδη πολεοδομικά κορεσμένη πόλη πάνω από 200.000 τμ γραφείων και

καταστημάτων, αδιαφορώντας προκλητικά για τις επιπτώσεις στην ποιότητα ζωής τους.

Εισηγήσεις και τοποθετήσεις κατά την 21η Τακτική Συνεδρίαση του Δημοτικού

Συμβουλίου Αμαρουσίου

1. 1η Τοποθέτηση Βασίλη Μπακάλη, εκ μέρους της Συντονιστικής Επιτροπής

Αγώνα κατά της μετεγκατάστασης του καζίνο της Πάρνηθας στο Μαρούσι

2. 2η Τοποθέτηση Βασίλη Μπακάλη, εκ μέρους της Συντονιστικής Επιτροπής κατά

της μετεγκατάστασης του Καζίνο της Πάρνηθος στο Μαρούσι
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3. Εισήγηση αντιδημάρχου Κωνσταντίνου Ρώτα

4. Τοποθέτηση δημάρχου Θεόδωρου Αμπατζόγλου

5. Τοποθέτηση Λευτέρη Μαγιάκη

6. Τοποθέτηση Κ. Ρώτα

7. Δευτερολογία Λευτέρη Μαγιάκη

8. Πρόεδρος δημοτικού συμβουλίου Κ. Βλάχος: “Σε ψηφοφορία το θέμα”

*Άλλο ένα θέμα που περνάει ΜΟΝΟ με τις ψήφους της παράταξης Αμπατζόγλου και την

αντιπολίτευση μαζί με τους δημότες σθεναρά απέναντι
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